
Ивица Дачић: Не верујем да је могуће постићи консензус о Косову, о томе смо требали да разговарамо пре 10 година
уторак, 25 јул 2017 14:19

 Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је данас да треба решавати
узрок косовског проблема и наћи одрживо решење, али да не верује да се о томе може
постићи консензус.

  

  - Мора да се удари на разлог због чега постоје сукоби, да се реши узрок свих проблема
иначе ће тај проблем бити трајно присутан - рекао је Дачић на конференцији за
новинаре после разговора са шефицом бугарске дипломатије Екатерином Захариевом.  

На питање новинара о унутрашњем дијалогу о Косову на који је позвао председник
Србије Александар Вучић, Дачић је рекао да су се времена и међународни односи
променили и да је важно тражити одрживо решење.

  

- Србија не може сама њој су потребни пријатељи а исто тако Србија не жели да ради
нешто што је против интереса других народа - казао је Дачић.

  

Он је рекао да сматра да не може бити консензуса али да може бити покушаја да се
разговара и да свако изнесе своје мишљење.

  

- Моји ставови су јасни и познати свима, о томе причам већ десет година - рекао је Дачић
и додао да би био срећнији да се о том озииљно разговарало пре 10 година.
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(Бета)
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